

日期：二零二六年九月八日(星期二)

Date：8 September 2026 (Tuesday)

時間：下午二時三十分

Time：2:30 p.m.

地點：沙田民政事務處 441 會議室

Venue：Sha Tin District Office Conference Room 441

沙田區議會 Sha Tin District Council
交通運輸委員會 Traffic and Transport Committee

會議通告 Notice of Meeting

1. 羅伊琳女士提問：有關沙田區深夜飛機噪音問題
Question Raised by Ms LAW Yi-lam on Midnight Aircraft Noise in Sha Tin District
2. 朱煥釗先生提問：有關改善香港駕駛學院沙田安全駕駛中心外道路安全事宜
Question Raised by Mr CHU Wun-chiu on the Improvement of Road Safety Outside the Hong Kong School of Motoring Shatin Road Safety Centre
3. 梁家瑋先生提問：有關沙田區行車道路陷及鋪料品質監管事宜
Question Raised by Mr LEUNG Ka-wai on Carriageway Potholes and Quality Control of Paving Materials in Sha Tin District
4. 姚嘉俊先生提問：有關容許新界的士(綠色的士)往返沙田區內醫院及醫療機構事宜
Question Raised by Mr YIU Ka-chun on Allowing New Territories Taxis (Green Taxis) to Travel to and from Hospitals and

Medical Institutions in Sha Tin District

5. 鄧肇峰先生提問：有關城巴第 580 號路線系列的巴士脫班事宜
Question Raised by Mr TANG Siu-fung, Calvin on Lost Bus Trips of Citybus Route No. 580 Series
6. 運輸署進度報告
Progress Report of the Transport Department
7. 路政署工程進度報告
Report on the Progress of Works of the Highways Department
8. 沙田、大圍及馬鞍山交通違例檢控數字
Prosecution Figures on Traffic Offences in Sha Tin, Tai Wai and Ma On Shan
9. 港鐵車務及工程進度報告
Report on the Operation and Works Progress of the MTR Corporation Limited